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Sēde sasaukta 2024. gada 15. augustā plkst. 14:00 
Sēde sākta 2024. gada 15. augustā plkst. 14:02 
Sēde slēgta plkst. 14:18 
 
 
Sēdē piedalās: 
Komitejas locekļi                     Jānis Veits (klātienē), Gatis Kalniņš (attālināti) 
 
Pašvaldības darbinieki            Anete Sivačova -Vides aizsardzības vecākā speciāliste 
            (klātienē)      
 
Pašvaldības darbinieki            Gunta Gulbe-Juriste 
   (attālināti)                              Velta Feodorova – iekšējā auditore 
                
 
Sēdē nepiedalās 3 komitejas locekļi: Jānis Pelnēns (pamatdarbā), Andris Jankovskis, 
                                                                Raivis Kalējs 
 
Sēdi vada Jānis Veits 
 
Sēdi protokolē Daiga Tilgale 
 
Sēdes veids: atklāta, tiek veikts audiovizuāls ieraksts 
 
 
Sēdes darba kārtība: 
 

1. Informatīvi par IK ''LĪga G'' iesniegumu - Par uzņēmuma reorganizāciju un piešķirto 
zvejas rīku pārcelšanu 

 
 
 
 
 



1.§ 
Informatīvi par IK ''LĪga G'' iesniegumu - Par uzņēmuma reorganizāciju un piešķirto 

zvejas rīku pārcelšanu 
 

Ziņo 
Anete Sivačova 
audioierakstā  
[0:50 – 3:24] 

 Pašvaldībā 2024.gada 16.jūlijā saņemts IK ‘’Līga G’’ īpašnieka 
iesniegums ar lūgumu pārcelt zvejas rīkus uz jaunizveidoto SIA ar 
nosaukumu ‘’Līga Ost’’. 

 

 A.Sivačova paskaidro, ka no likumdošanas viedokļa nav iespējams 
reorganizēt uzņēmumu, tādēļ tika izveidota SIA. Īpašnieks vēlas 
savu līgumu un zvejas rīkus nodot jaundibinātajam uzņēmumam. 
Pēc MK noteikumiem Nr.918 nodot zvejas rīkus tālāk nav 
iespējams. 

 
 Izskaidro deputātiem Zemkopības ministrijas viedokli šajā 
jautājumā. 

 
Uzsver, ka būtiski ir risināt šo situāciju tā, lai starp zvejniekiem 
nepalielinātos negodīgas konkurences iespējas. 
 

Izsakās 
Jānis Veits 
audioierakstā 
[3:26-4:35] 

Par līdzīgiem gadījumiem novadā, par ierobežotiem zvejas rīku 
limitiem, par izsolēm. 
 

Diskusija 
audioierakstā 
[4:39-10:23] 

Diskusijā par jautājumu piedalās (Gunta Gulbe, Anete Sivačova, 
Gatis Kalniņš, Jānis Veits) 
         Gunta Gulbe izsaka viedokli, ka juridiski pareizāk ir 
pašvaldībai  izbeigt 2019.gadā noslēgto zvejas nomas līgumu ar  IK 
’’Līga G’’ un izsniegt izziņu reorganizētajam uzņēmumam 
iesniegšanai Zemkopības  ministrijā. 
  

 

     Klātesošie deputāti piekrīt juristes G.Gulbes viedoklim un uzdod 
A.Sivačovai sagatavot atbildi IK ‘’Līga G’’, kurā norādīts, ka 
pašvaldības garantijas vēstule par jauna līguma slēgšanu ar 
jaunizveidoto uzņēmumu tiks izsniegta, kad tiks lauzts līgums starp 
pašvaldību un IK ‘’Līga G’’. 
 

Diskusija 
audioierakstā 
[10:31- 14:00] 

 Jānis Veits, Anete Sivačova, Gatis Kalniņš izsakās par: 
-saistošajiem noteikumiem ‘’Par licencēto makšķerēšanu Liepājas 
ezerā un Tirdzniecības kanālā no dzelzceļa tilta līdz tramvaja 
tiltam’’, 
-par nepieciešamību izveidot komisiju, kas līdzētu strādāt ar 
lēmumu projektu sagatavošanu par licencēto makšķerēšanu, 
piekrastes zveju un komersantiem 

 
Komitejas priekšsēdētājs                                                              Jānis Veits 
 
Komitejas sekretārs Daiga Tilgale 


